

9D Korea Winter Love

Highlights!

- ❄ Sangumburi Crater
- ❄ Exclusive! Mt Halla
(* Horse ride on snowy field)
- ❄ Petite France & Provence Village
(Filming Sites for "My Love from the Star" & Running man)
- ❄ Teseum Teddy Bear Safari



Gourmet!

- ❖ Include Korean specialty meals like Jeju Abalone Congee, Ginseng Chicken Soup, Bibimbap + Korean BBQ and many more!
- ❖ Dried Pollock Soup + Homemade Beancurd
- ❖ Pajeon with Makgeoli
- ❖ Personal Shabu Shabu + Sushi Premium Buffet

Activities!

- 👁 **2 nights stay in Ski Resort** specially arranged for you to enjoy the fun and excitement of skiing. Be it 1st timer or professional, the ski resort have uniquely designed ski slopes and activities designed for all
- 👁 ***Bonus: Ski Lesson + Ski Equipment**
(Ski suit at own expense)
- 👁 **Exclusive! Snow Tubing**



Painters [HERO]

[HERO] is an innovative non-verbal performance that stages the entire process of painting combined with incredible visual effects and a witty blend of mime, dance and comedy.



Sangumburi Crater

An extinct volcanic crater filled with lush vegetation. The volcano exploded quickly but did not spew much lava nor did it form much of a surrounding cone. Being one of its kind in the country, making it Natural Monument no. 263.



Mt Halla

Hallasan is the highest mountain in South Korea. The ever-changing colors of scenery evoke a sense of wonder in all those who seek the beauty of nature. The mountain has been designated Korea's Natural Monument no.182. *Horse riding (own expense)



Petite France & Provence Village

Petite France French cultural village set in the Korean countryside. It consists of 16 French-style buildings where visitors can lodge and experience French food, clothing, and household culture. Provence is also a theme village with a cozy atmosphere, shops overlooking Imjingang River and North Korea.



Ecoland Theme Park

The park features brightly painted, 1800s' steam powered Baldwin trains look-alike that circle a track in the Gotjawal forest. Walk across a large, picturesque lake via the Eco Bridge, picture the huge Dutch-style windmill and watch the hovercraft takes off from dry land, then skim and spin along the top of the lake.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Or Similar Class
1	-	-	-	→
2	→	Ginseng Chicken Soup	Hanjeongsik (Korean Traditional Set)	5⊕Jeju Oriental Hotel / 5⊕Ocean Suite Hotel
3	Dumpling Set	Black Pork BBQ + Pajeon & Makgeoli	Seafood Steamboat	
4	Jeju Abalone Bits Congee	Bibimbap + Korean BBQ	Dried Pollock Soup (Bugeoguk) + Homemade Beancurd	4★Deluxe Yong Pyong All Seasons Resort (Host 2018 Winter Olympic)
5	Resort Buffet	Own Expenses	Own Expenses	
6	Resort Buffet	Hotplate Chicken	Mushroom Steamboat	
7	In City Korean Set	Korean Chinese Cuisine & Jajang-myeon	Personal Shabu Shabu + Sushi Premium Buffet	4★Deluxe Shilla Stay Seodaemun / 4★Deluxe Ibis Style Myeongdong / 4★Deluxe T-Mark Hotel Myeongdong
8	Own Expense	Own Expense	Own Expense	
9	In City Korean Set	-	→	

Day 1: Singapore → Incheon**Day 2: Seoul ~ Lotte Premium Outlet ~ ✨Provence Village → Jeju ~ ✨Samgumburi Crater ~ O'Sulloc Green Tea Museum
(Free 1 cup of green tea ice cream each) ~ # Jeju Tangerine Farm ~ Chil Sung Dong Shopping District**

Fruit picking at own expense, subject to weather conditions and harvest.
If Tangerine Farm tour is cancelled due to unforeseen circumstances, it will be replaced by Seogwipo Tangerine Museum.

**Day 3: ✨Mt Halla ~ # Horse Riding on snowy fields (Optional) ~ ✨EcoLand Theme Park ~ Teseum Teddy Bear Safari
~ Jimjilbang (Korean Traditional bathhouse)**

Mt Halla will be replaced by Songan Sunrise Peak if weather do not permit entry. Start from mid-November
Optional horse riding on snowy fields (at own expenses) & subject to weather conditions.

**Day 4: Jeju → Seoul ~ Daewallyeong Sheep Farm + Cheese DIY ~ ✨YongPyong Resort ~ # Exclusive! Snow Tubing
(Ride a snow tube down a hill blanketed with snow, and you will soon be racing down memory lane with wintery wind all around and the snow beneath you.)**

Safety helmet will be provided. Valid for departure from Dec10-Feb28. If weather doesn't permit or activity is stopped due to unforeseen circumstances will be replaced by cable car. # Young children are advised to share a 8-figure tube with an accompanying adult.

Day 5: YongPyong Ski Resort ~ Full Day Skiing (Bonus: 1hr Ski Lesson 1hr+ Ski Equipment) (Ski suit at own expense)**Day 6: Gangneung ~ ✨Odaesan National Park (One of the greatest mountains in Korea, with beautiful armful trees in every valley)
~ Woljeongs Temple (The famous Octagon shaped 9-storey pagoda & the Stone Seated Buddha Figure is being preserved in this temple) ~ ✨Nami Island (inclusive of boat ride) *(Boat ride subject to prevailing weather conditions) ~ ✨Petite France****Day 7: Seaweed Roll Museum + Hanbok Costume PhotoShoot ~ Hongdae Picasso Street (Hongdae is a popular filming site for many Korean dramas and variety shows such as 'Coffee Prince' & 'Running Man', etc) ~ "HERO" Painters
~ Ginseng and Hoganbo Specialty Shop ~ Beauty Skincare Course ~ Cosmetic Shop ~ Myeongdong**

SEL9WL_13JUL2017/BH

Day 8: Free at Leisure**Day 9: Incheon → Singapore**

Note:

1. ✨ Winter Hotspot, sight for the month of end Nov to mid-March, subject to temperature and weather conditions.
2. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
3. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
4. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
5. 5⊕ meaning local 5 star rating which is equivalent to international 4★ hotel rating.
6. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
7. Domestic flights may not be immediate connections, subject to airline final confirmation
8. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
9. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type, size & view.
10. Tour is fully conducted in Mandarin.





9天韓國 冬之戀

本团特点

- ◆ 山君不离
- ◆ 汉拿山·雪地骑马
- ◆ 普罗旺斯村 和 小法兰西
（“来自星星的你”和
Running Man 外景拍摄地）
- ◆ Teseum 泰迪熊主题乐园



精选美食

- ◆ 全程享用韩式地道风味，包括
济州鲍鱼粥，人参炖鸡汤，石头饭，
韩式烧烤,等等。
- ◆ 明太鱼汤+自制豆腐
- ◆ 韩式煎饼 + 米酒
- ◆ 个人式的涮涮锅 + 寿司自助餐

精彩活动

- ◆ 特别安排 2 晚住宿滑雪度假村就是为了
让您有充足的时间体验滑雪的乐趣。
度假村里的滑坡都是经过特别的打造，
老少咸宜。
- ◆ 红利! 免费出租滑雪器材和滑雪课
（滑雪服装自费）
- ◆ 独家! 雪管滑雪活动



山君不离

长满紫芒花的山君不离，是济州唯一一个不在山顶的平地火山。山君不离的火山口，在火山爆发时，熔岩和火山灰没有喷出，受到岩石保护作用，形成了现在的洞口，这样的火山被称为低平火山口，在韩国仅此一处，世界上也是非常罕见。被韩国指定为天然纪念物第 263 号。



汉拿山

海拔 1950 米的汉拿山是一座休眠火山，正是因为汉拿山的喷发才有了如今的济州岛。由于受地理位置，海拔及地势的影响，气候呈现出从亚热带到寒带垂直分布的特征。受这种自然环境，汉拿山内生长着 1800 多种植物和 4000 多种昆虫与动物，堪称一个生态王国。不但被指定为韩国国立公园，它也是世界自然遗产之一。



普罗旺斯村 和 小法兰西

小法兰西为兼有青少年修练设施(古城青少年修练院)的法国文化村，位于加平郡清平面古城里一带。小法兰西由 16 栋法国式建筑组成，游客可在此住宿并同时体验法国的“衣食住”文化。普罗旺斯自 1996 年以品质高雅的法国餐厅为起始，陆续开设富有韩国风味的刷刷锅餐厅，用了能够滋润生活的设计空间。



Ecoland 主题乐园

乘搭复古怀旧的英式森林小火车，由总站出发，沿途停靠 E 酷桥站、湖畔站、野餐庭院站、绿茶园站，游览 E 酷桥畔，静谧的湖岸咖啡厅、风车、三多庭园、儿童嬉戏区、野餐丘陵地、E 酷小径、E 酷小径咖啡厅、赤脚地衣体验等。让您置身于原始森林中，赞叹大自然的奇妙，是全家出游踏青的最佳去处。



天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	-	-	-	→
2	→	人蔘炖鸡汤	韩定食 (韩式套餐)	5⊕济州东方大酒店 5⊕济州海洋套房酒店
3	饺子汤	济州黑猪肉烧烤 + 韩式煎饼 + 米酒	海鲜火锅	
4	济州鲍鱼碎粥	石头拌饭 + 韩式烧烤	明太鱼汤 + 自制豆腐	4★豪华龙平度假村酒店 (2018 冬季奥运会主办地点)
5	度假村内	自费	自费	
6	度假村内	铁板炒鸡	香菇火锅	4★豪华新罗舒泰酒店 / 4★豪华宜必思尚品酒店 / 4★豪华 T-Mark 酒店 (明洞区)
7	市内早餐	中华料理 + 炸酱面	个人涮涮锅 + 寿司自助餐	
8	自费	自费	自费	
9	市内早餐	-	→	

第一天: 新加坡 → 首尔

第二天: 首尔 ~ 乐天 OUTLET 购物城 ~ *普罗旺斯 济州岛 ~ *山君不离 ~ O'Sulloc 绿茶博物馆 (特别赠送每人各一杯绿茶雪糕)
~ #红利! 济州橘子园 ~ 七星洞购物街

若有突发状况, 此红利将由西归浦橘子博物馆取代。
橘子采摘自费, 视当地天气及收成情况而定。

第三天: *汉拿山 ~ # 雪地骑马 (自费) ~ *Ecoland 主题乐园 ~ Teseum 泰迪熊主题乐园 ~ 汗蒸沐
(韩式桑拿, 也是韩国独有的美容休闲场所)

雪地骑马为自费活动, 视当地天气情况而定。由 11 月中开始。
倘若因为天气不佳而不能踏入汉拿山, 将由城山日出峰取代。

第四天: 济州岛 首尔 ~ 大关岭羊群牧场 + 芝士 DIY ~ *龙平度假村 ~ #独家安排! 雪管滑雪活动
(一项老少咸宜的滑雪活动。不需要任何技巧, 只要一个雪管, 谁都可以滑下雪坡, 享受滑雪的乐趣)

安全起见, 雪管滑雪活动将附有安全帽。于 12 月 10-2 月 28 日出发团体。如果因天气或遇到突发状况而取消, 将由缆车取代。
建议幼小孩子由成人陪伴, 以 8- 字形雪管参与活动

第五天: 龙平度假村 ~ 全天滑雪 (红利! 1 小时滑雪课 + 免费出租滑雪器材) (滑雪服装自费)

第六天: 江陵 ~ *五台山国立公园 (拥有韩国最大天然树林的公园, 既可欣赏北汉江支流五大川, 还可看到独有品种动物) ~ 月精寺 (有着著名的八角九层石塔和石造菩萨坐像。此外, 月精寺的寂灭宝宫供奉着慈藏的释迦真身舍利) ~ *南怡岛 (乘游览船) (游览船视当地天气及状况) ~ *小法兰西

第七天: 紫菜包饭 DIY + 传统韩服摄影留念 ~ 弘益大学毕卡索街 (艺术自由市场是艺术爱好者常常展示自己作品的地方。此外, 这里的公演场和展示馆, 别具一格的咖啡厅, 异国风情的餐厅也可称为一绝。弘大也是著名拍摄景点之一: '咖啡王子', '爱情雨', '电视剧帝王', 'Running Man', 等都曾经在这里取景) ~ "HERO" 涂鸦秀 (是一场颠覆大家想像的艺术表演, 将作画过程原封不动地搬上舞台, 直接呈现在观众面前。不仅是韩国第一个美术表演, 也是世界首例) ~ 人蔘, 护肝宝专卖店 ~ 美容护肤课程 (课程、售卖产品适合男女使用) ~ 化妆品专卖店 ~ 明洞

第八天: 自由活动

第九天: 首尔 新加坡

于指定时间集合, 乘搭豪华客机飞返美丽的家园, 并希望您与康泰旅游共享美好的回忆

SEL9WL_13JUL2017_BH

注意事项:

- *赏雪景的热门景点。冬季赏雪于 11 月下旬至 03 月中旬, 期视以气温及气候情况而定。
- 在国际或当地重大节日活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 团队如有合并或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社之安排为准。
- 红利行程将由其它行程取代或退款
- 5 ⊕ 是以当地酒店星级评价为准, 相等于国际 4* 酒店星级评价。
- 所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店取代。
- 内陆航班时间由航空公司确定为准。
- 若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据。
- 房间是根据酒店的分配, 康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 团体全程将以华语讲解



康泰 **康泰旅行社**
HONG THAI TRAVEL

#02-121 珍珠坊 **6533 1788**
www.hongthai.com.sg

